
Protokół nr II/10

       z  sesji  Rady Gminy Gnojno,  odbytej  w dniu 06 grudnia  2010 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie.
Obrady trwały od godz. 11.15 do godz. 12.35.
W sesji, zgodnie z załączonymi listami obecności, uczestniczyło 15 radnych, sołtysi, 
Pan Bernard Antos, Dyrektor Kancelarii Zarządu - Sekretarz Województwa (w części 
sesji),  Pan Stanisław Klimczak, Wicestarosta Buski,  Pani Jolanta Stachowicz, Wójt 
Gminy Gnojno, Pan Michał Cichocki, burmistrz - elekt Miasta i Gminy Końskie oraz 
pracownicy Urzędu Gminy.

Otwarcia drugiej sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy, Pan Piotr Terlecki.
Powitał uczestników obrad oraz stwierdził quorum, wystarczające do podejmowania 
prawomocnych uchwał.
Pan przewodniczący przedstawił porządek obrad, stanowiący załącznik do protokołu, 
oraz wnioskował o wprowadzenie punktu 4: „podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
miesięcznego wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gnojno”.
Wniosek uzasadnił  Pan Mariusz Grunt,  radca prawny; stwierdził m.in.,  że złożenie 
ślubowania  przez  nowo-wybraną Panią  Wójt  obliguje  Radę Gminy do ustalenia  w 
terminie 7 dni warunków pracy i płacy.
W  związku  z  powyższym  „za”  wprowadzeniem  punktu  4  do  porządku  obrad 
głosowało 15 radnych.
Następnie radni przyjęli  jednogłośnie przedstawiony przez Przewodniczącego Rady 
Gminy całościowy porządek obrad sesji.

Do punktu 2-go.

                 Zaprzysiężenie Wójta Gminy.

                 Przed ślubowaniem głos zabrał przewodniczący obrad i stwierdził, że Pani 
Jolanta  Stachowicz  jest  pierwszym  na  Ponidziu  wójtem  kobietą  oraz,  co  jest 
ewenementem, pierwszą kobietą  wójtem w historii gminy Gnojno.
Zaświadczenie Pani Jolancie Stachowicz o wyborze na Wójta Gminy Gnojno wręczył 
członek Gminnej Komisji  Wyborczej,  Pan Adam Stępień, pogratulował osiągnięcia 
wysokiego wyniku w listopadowych wyborach oraz życzył wszystkiego, co najlepsze.
Rotę ślubowania: „Obejmując urząd Wójta Gminy Gnojno, uroczyście ślubuję, że 
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd będę sprawować tylko dla 
dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Gnojno”.
„Tak mi dopomóż Bóg”, odczytał Przewodniczący Rady Gminy, Pan Piotr Terlecki.  
Podczas  ślubowania,  Pani  Wójt  powtarzała  wypowiadane  przez  przewodniczącego 
kwestie.
Po  ceremonii  ślubowania  Pani  Wójt  zajęła  miejsce  za  stołem  prezydialnym  oraz 
wygłosiła krótkie expose.
Podziękowała  w  nim  za  wybór  oraz  zadeklarowała,  że  postara  się  nie  zawieść 
zaufania, jakim obdarzyli Ją wyborcy.
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Pogratulowała ponadto Panu Michałowi Cichockiemu wyboru na Burmistrza Miasta i 
Gminy Końskie oraz  podziękowała za  wszystko,  co zrobił  dla  społeczności  gminy 
Gnojno, pełniąc funkcję Wójta.

Do punktu 3-go.

                 Wystąpienia zaproszonych gości.

                Jako pierwszy głos zabrał Wicestarosta Buski, Pan Stanisław Klimczak.
Stwierdził  m.in.,  że  z  ogromną  przyjemnością  uczestniczy  w  historycznej 
uroczystości,  jaką  jest  niewątpliwie  dzisiejsza  sesja  Rady  Gminy.  Powiedział,  że 
wybór kobiety na stanowisko Wójta jest dobrym znakiem dla Gminy Gnojno.
Zadeklarował  ze  swej  strony  wszechstronną  pomoc  dla  poczynań  Pani  Wójt  oraz 
prosił o to samo radnych i sołtysów.
Życząc samych sukcesów - wręczył  Pani Wójt  kwiaty.
W  dalszej  części  swojego  wystąpienia  pogratulował  radnym  wyboru  i  życzył  w 
nadchodzącej kadencji powodzenia i podejmowania samych trafnych decyzji.
Mieszkańcom gminy podziękował za ogromne poparcie w listopadowych wyborach.
Podziękowania  Pan Wicestarosta  skierował  również  do  Pana  Michała  Cichockiego 
(wręczając kwiaty od siebie, Starosty i Zarządu Powiatu Buskiego) i podkreślił, że jest 
właściwym  człowiekiem  do  sprawowania   urzędu  Burmistrza  Miasta  i  Gminy 
Końskie,  zawsze skorym do dialogu, o czym mogli się  przekonać niejednokrotnie 
mieszkańcy Gminy Gnojno w czasie, kiedy pełnił funkcję Wójta.
Następnie głos zabrał Pan Michał Cichocki; powiedział m.in.: „gratuluję Pani Wójt 
wyboru. Jest to ogromny sukces, ale i wielka odpowiedzialność. Myślę, że wspólnymi 
siłami uda się Wam rozwiązać wszystkie problemy.
I  jeszcze  mała  dygresja  -  przyszedłem  do  Was  jako  obcy  człowiek,  a  odchodzę 
otoczony grupą przyjaciół. Dziękuję Wam za każdy dzień spędzony razem z Wami”.
              Następnie głos zabrał Pan Piotr Terlecki, który w imieniu radnych Rady 
Gminy  Gnojno  podziękował  za  udział  w  sesji  szczególnie  Panu  Michałowi 
Cichockiemu  oraz  Panu  Wicestaroście,  a  sołtysom  życzył  powodzenia  w 
przyszłorocznych wyborach i pełnienia swoich funkcji przez kolejne 4 lata. 
              Po wystąpieniu Przewodniczącego  Rady Gminy - głos zabrał Pan Bernard 
Antos, Dyrektor Kancelarii Zarządu, Sekretarz Województwa.
W imieniu swoim i Pana Marszałka pogratulował radnym wyboru na kolejną kadencję. 
Pani Jolancie Stachowicz pogratulował  wyboru na stanowisko Wójta Gminy Gnojno 
oraz wręczył kwiaty.
Podkreślił,  że  mimo  uroczystego  charakteru  pierwszych  sesji,  w  roku  przyszłym, 
zarówno radnych jak i Panią Wójt, czeka ogrom pracy.
Kontynuując swoje wystąpienie Pan Dyrektor podziękował za wszystkie głosy oddane 
na  Pana  Marszałka,  który  nie  mógł  osobiście  wziąć  udziału  w  sesji  z  przyczyn 
obiektywnych, a który prosił przekazać, że tych, którzy  na Niego głosowali - postara 
się nie zawieść, a tych, którzy nie Niego nie głosowali - do siebie przekonać.
               Na zakończenie uroczystej części sesji radna, Pani Maria Woźniak oraz 
radna, Pani Agata Segda wręczyły zaproszonym gościom kwiaty.
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PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY OGŁOSIŁ 25-MINUTOWĄ PRZERWĘ 
W OBRADACH.

Do punktu 4-go.

                 Ustalenie miesięcznego wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gnojno.

                Sekretarz Gminy, Pan Piotr Bębas przedstawił składniki wynagrodzenia 
miesięcznego, wynoszącego łącznie 7.600 zł brutto, ustalonego w 2006 roku dla Wójta 
Gminy, Pana Zbigniewa Janika.
Poinformował również, że składniki wynagrodzenia, o którym mowa wyżej, są zgodne 
z ustawą o pracownikach samorządowych oraz rozporządzeniem Rady Ministrów z 
dnia 18 marca 2009 r., po czym zaproponował ustalenie miesięcznego wynagrodzenia 
w takiej samej wysokości  dla Pani Wójt.
Mając  na  uwadze  powyższe  przepisy  oraz  sugestię  Pani  Wójt,  co  do  wysokości 
miesięcznego wynagrodzenia - uchwała nr II/10/10, stanowiąca wraz z uzasadnieniem 
załącznik do protokołu - została podjęta jednogłośnie ( „za” głosowało 15 radnych).

Do punktu 5-go.

                W wolnych wnioskach:

-  radny  Krzysztof  Musiał  w  imieniu  radnych  pogratulował  Panu  Michałowi 
Cichockiemu wyboru na Burmistrza Miasta i  Gminy Końskie,  a radnym życzył (w 
imieniu św. Mikołaja) mądrości w podejmowaniu decyzji;
- sołtys Raczyc w imieniu KGW życzyła Pani Wójt wszystkiego najlepszego;
-Sekretarz Gminy zwrócił się z prośbą do sołtysów o przekazanie do Urzędu Gminy 
informacji  o  istnieniu  tzw.  „białych  plam”  w  kwestii  zasięgu  do  Internetu 
bezprzewodowego; dane zostaną wykorzystane do ankiety;
-  Wójt  Gminy,  Pani  Jolanta  Stachowicz  podała  numery  kontaktowe  do  osób 
odpowiedzialnych za odśnieżanie: (041) 3532038 - od godz.7.30 do godz.15.30, a w 
godzinach popołudniowych i weekendy - 516022894;
- o dowóz piasku wnioskowali sołtysi z: Woli Bokrzyckiej, Raczyc i Rzeszutek oraz 
radny z Balic;
- radny Dominik Wójcik zwrócił się z pytaniem, czy kierowca autobusu szkolnego 
(mając na uwadze trudne warunki atmosferyczne) będzie  wjeżdżał po dzieci do wsi, 
czy będzie je zabierał z przystanku przy drodze głównej; prosił również o odśnieżanie 
większych powierzchni (tam, gdzie to konieczne),  aby autobus szkolny miał lepsze 
pole manewru;
-  radny  Tomasz  Pasternak  sugerował   odśnieżanie  w  pierwszej  kolejności  dróg, 
którymi jeździ autobus szkolny oraz zaproponował zakupienie łańcuchów na koła;
- radny Krzysztof Musiał kontynuując wątek odśnieżania  proponował robić co jakiś 
czas, dla usprawnienia ruchu, zatoki;
-  radny  Gustaw  Treliński  wnioskował  o  usunięcie  palet  z  płytami  z  chodnika  w 
Raczycach, które aktualnie stanowią niemałe zagrożenie dla pieszych i pojazdów;
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- sołtys z Pożóg apelował do pani Wójt o dopilnowanie służb odpowiedzialnych za 
odśnieżanie, aby były aktywne przez 24 godziny na dobę; według opinii pana sołtysa 
tylko takie działanie będzie miało sens.
Odnosząc się do zgłoszonych wniosków Wicestarosta Buski zadeklarował, że drogi 
powiatowe zostaną posypane piaskiem, a płyty usunięte z chodnika.

Do punktu 6-go.

                 W związku z wyczerpaniem porządku obrad - Przewodniczący Rady 
Gminy, Pan Piotr Terlecki dokonał zamknięcia II sesji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant:                                                                                 Przewodniczący obrad:
B.Czarnecka                                                                                      Piotr Terlecki
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